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ONTAIΑΓΡΟΤΙΚΟΥΣ ΔΡΟΜΟΥΣ 
Π Ρ Ο Ι ΤΟ Προεδρείο της Βουλής 

κατατέθηκε η παρακάτω ερώτη

ση cfflò τους βουλίυτές τ ο υ Κ Κ Ε 

γιο τον κ. Υπουργό Γεωργίας : 

«Η περιοχή Σκουτάρου Νομού 

Λέσβου που καλύπτει περίπου 20 

χιλ. στρέμματα ελαιοκαλλιεργειών 

και αγροτοκαλλιεργειών κσι κατοι

κείτο με πάνω οπό 1.000 κάτοι

κους στην πλειοψηφία τους αγρό

τες, στερείται δικτύου αγροτικών 

δρόμων. 

Αυτό έχει σαν άμεση συνέπειο 

την εγκατάλειψη μεγάλων καλλιερ

γησίμων εκτάσεων ενώ, πρέπει να 

προστεθεί ότ ι μένει ανεκμετάλλευ

τη σημαντική περιοχή τουριστικά 

αξιοποιήσιμη. 

Η κατασκευή του δρόμου Σκου-

τάρου - Αμπελιών που έχει ξεκινά-Î 
σει. προχωρεί με χαμηλούς ρυθ

μούς με αποτέλεσμα η αποπεράτω

ση του να απαιτήσει αρκετά χρό

νια. . . ' 

Το αίτημα των κατοίκων της πε 

ριοχής είναι να δοθεί συμπλήρωμα 

τικη χρηματοδότηση για το έργο. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός αν Go 

ικανοποιήσει το αίτημα αυτό των 

KOToiKCjiLjqç περιοχής Σκουτάρου 

Νομού Λέσβου». 

Διαμαρτυρία "trie Ομοσπονδίας | ^ 

Αγροτικών Συλλογών Ν. Ροδόπης 
Η Ομοσπονδία Αγρό j 

τικών Συλλόγων Η. Ρο
δόπης διαμαρτύρεται 
γιατί ή Ενωση Γεωργι
κών Συνεταιρισμών δεν 
την ενημέρωσε για τήν 
άφιξη στον Νομό του 
Προέδρου της ΠΑΣΕ-
ΓΕΣ κυρίου Βαγγέλη 
Σ καύλα. 

Η παράλειψη αυτή εί
τε ει να; εκσκεμένη είτε 
όχι δείχνε! ότι υπάρχει 
ασυνέπεια στις ενέργε,-
ες των διοικούντων την 
Ενωση, εκτός εάν τό 
προεδρείο της Ε.Γ.Σ. 
δεν θέλει νά συνεργα
σθεί μέ τήν Ομοσπον
δία Αγροτικών Συλλό 
γων. 
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